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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

De zorgvraag groeit en verandert. Er wordt gestreefd om steeds meer zorg dichter in de buurt van

patiënten te organiseren, waarbij de huisarts een centrale rol heeft in de eerstelijnszorg. Gemeenten

spelen daarentegen een steeds grotere rol in lokale zorg en ondersteuning aan inwoners.

Samenwerking tussen de huisarts en lokale overheid wordt steeds belangrijker en is daarmee

onmisbaar.

lnformatie over de zorg en ondersteuning die de gemeente biedt is van groot belang voor huisartsen

zodatzi¡ hun patiënten adequaat kunnen helpen en doorverwijzen. lnwoners weten niet altijd bij wie

ze terecht kunnen voor zorg of ondersteuning door de snel opvolgende veranderingen.

Het is daarom nuttig en tevens noodzakelijk dat huisartsen en gemeenten contact met elkaar hebben,

zodat de samenhang in de zorg en ondersteuning voor de inwoner/patiënt gewaarborgd wordt.

1. Heeft de gemeente periodiek contact met huisartspraktijken (huisartsen en ondersteunend

personeel in de huisartsenzorg, zoals praktijkondersteuner huisarts GGZ) waarbij hun patiënten in de

Gemeente Roosendaal woonachtig zijn?

2. En heeft het college ondezoek gedaan of huisartsenpraktijken het contact met de gemeente

voldoende vinden of dat er meer behoefte is aan contact met de gemeente?

3. ls er binnen de gemeente een vast aanspreekpunt voor huisartsenpraktijken waarbij hun

patiënten woonachtig zijn in de Gemeente Roosendaal? Zo ja, is dit ook gecommuniceerd richting

huisartsenpraktijken en op welke wi¡ze?

Helaas zijn er nog steeds huisartsen die niet op de hoogte zijn welke diensten of voozieningen de

Gemeente Roosendaal aanbiedt en hoe deze kunnen worden aangevraagd, bijvoorbeeld rondom het

bestrijden van eenzaamheid. Huisartsen kunnen patiënten alleen goed doorverwijzen als ze deze

actuele kennis in huis hebben.

4. Kan het college dit verklaren? En is het college van mening dat er op een intensieve manier

informatie versterkt moet worden richting huisartsenpraktijken? En hoe wil het college dit aanpakken?

Alvast dank voor uw antwoorden.

Chahira Mediani, GroenLinks Roosendaal
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Heeft de gemeente periodiek contact met huisartspraktijken (huisartsen en

ondersteunend personeel in de huisartsenzorg, zoals praktijkondersteuner huisarts GGZ)

waarbij hun patiënten in de Gemeente Roosendaalwoonachtigzlin?

Antwoord: bestuurlijk is er vier maal per jaar een overleg met een vertegenwoordiging van de

Roosendaalse huisartsen en het bestuur van de Huisartsen Coöperatie West - Brabant (HCWB).

Daarnaast nemen we ambtelijk deel aan de stuurgroep'toekomst gerichte huisartsenzorg HCWB'en
hebben we een accounthouder voor de huisartsen.

2. En heeft het college onderzoek gedaan of huisartsenpraktijken het contact met de
gemeente voldoende vinden of dat er meer behoefte is aan contact met de gemeente?

Antwoord:we hebben geen onderzoek gedaan en geen signaal ontvangen tijdens de frequente

afstemming met HCWB, contacten met individuele huisartsen en het bestuurlijk overleg.

3. ls er binnen de gemeente een vast aanspreekpunt voor huisartsenpraktiiken waarbij
hun patiënten woonachtig zijn in de Gemeente Roosendaal? Zo ja, is dit ook gecommuniceerd
richting huisartsenpraktijken en op welke wijze?

Antwoord: zie antwoord vraag 1. De afspraak is dat HCWB namens de huisartsen communiceert en

indien nodig volgt contact met betreffende huisarts. De Twee Roosendaals Huisartsengroepen zijn

hiervan op de hoogte via de nieuwsbrief van HCWB en via de accounthouder van de gemeente.

Helaas zijn er nog steeds huisartsen die niet op de hoogte zijn welke diensten of voorzieningen de

Gemeente Roosendaal aanbiedt en hoe deze kunnen worden aangevraagd, bijvoorbeeld rondom het

bestrijden van eenzaamheid. Huisartsen kunnen patiënten alleen goed doorveruvijzen als ze deze

actuele kennis in huis hebben.

4. Kan het college dit verklaren? En is het college van mening dat er op een intensieve
manier informatie versterkt moet worden richting huisartsenpraktijken? En hoe wil het college
dit aanpakken?

Antwoord: al enige jaren hebben we contact met de twee huisartsengroepen in Roosendaal. Met

beiden hebben we de afspraak dat we hen actief informeren over voorzieningen in het sociaal

domein. Dit gebeurt via de huisartsen die namens de groepen deel nemen aan het bestuurlijk overleg

en we bezoeken de vergaderingen van de twee groepen.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roose

De secretaris, De


